
Fehérné Rácz Erna Bernadett képviselőjelölt  

 

Kedves Börcsiek! 

 

Először is szeretném megköszönni az ajánlásokat, a bíztató szavakat, valamint az átgondolandó 
kritikákat jelölésemmel kapcsolatban. 

Engedjék meg, hogy pár mondatban bemutatkozzam! Születésem óta élek Börcsön a 
családommal. Férjem tűzoltó, valamint egy építőiparral foglalkozó vállalkozást vezet. Négy 
csodálatos gyermeket nevelünk.  Jelenleg GyES-en vagyok. Ezt megelőzően Mosonmagyaróváron 
és Börcsön töltöttem be védőnői állást. 

 Három gyermekünk jár a börcsi általános iskolába, ahol már több éve szülői munkaközösségi 
tagok vagyunk férjemmel. Korábban az óvoda körüli szülői feladatokból is kivettük a részünket. 
Három éve okosító tornát tartok a nagy- és most már a középső csoportos gyermekeknek. Ezen 
kívül segítem a helyi civil szervezetek munkáját, hol foglalkozásokat tartva (pl: alkotó foglalkozás, 
kenuztatás…), vagy aktív résztvevőként (pl: szemétszedés földön, vízen …). Több rendezvény 
programjában is részt veszek arcfestőként, torna órát tartva vagy amire éppen szükség van. 

Miért jelöltetem magam képviselőnek? 

Mint már említettem 35 éve élek Börcsön. Neveltetésemnek köszönhetően, kis korom óta 
központi szerepet tölt be életemben a közösség, ennek összekovácsolása, formálása. 9 évesen, 
még csak verset mondtam a falu ünnepségein, majd később a helyi fogadásokon vettem ki 
részemet a feladatokból. Ezek után jött a lehetőség, ahol kortársaimmal szervezett formában is 
tudtuk segíteni a falu életét, melynek jutalmául rengeteg helyen megfordultunk. Többek között 
voltunk Ausztriában, Szlovákiában, Lengyelországban, valamint szoros kapcsolatot ápoltunk 
Oszkó településsel és a bordányi fiatalokkal is. Ezeken a csapatépítő programokon sok 
tapasztalatot szereztünk, megismertünk más vidékeket és kultúrákat, továbbá rálátást kaptunk 
hazánk különböző részén élő fiatalok lehetőségeire, szerveződéseikre. Célom ezen szemlélet 
tovább adása a helyi ifjúságnak. 

Fontos számomra, hogy megmutassuk a mai fiataloknak, hogy mennyi lehetőség, szépség van 
körülöttünk, hogy milyen érzés önzetlenül segíteni a falunknak, vagy más embereknek. 
Szeretném, ha együtt kitudnánk használni településünk adottságait. 

Megpróbálnám feléleszteni, ezt az évtizedeken át tartó hagyományt, miszerint méltán híres 
összetartó, tettre kész fiatalsága volt kis falunknak.   

 

 

Köszönöm, hogy megtisztelt figyelmével. 
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